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表表格格 2200    酒酒店店预预定定  
截止日期：2024 年 6 月 1 日 

官方酒店介绍 

 
1. 上海浦东嘉里大酒店       ☆☆☆☆☆                                             地址：上海浦东新区花木路 1388 号 

是香格里拉集团旗下最新的五星品牌。座落于浦东嘉里城，集办公、酒店、服务式公寓以及大型购物中心于一

体的综合性时尚生活元素。地处浦东核心腹地，毗邻地铁七号线，新国际博览中心和世纪公园。  

您能在我们的四间餐厅和两间酒吧中探索到令人兴奋的料理精选，特别是还可在带有露天餐厅的酒店私家酿酒

坊中，享用到由我们的大师级酿酒师手工制作的最新鲜的啤酒。 

距离上海新国际博览中心：步行 5 分钟 

距离浦东国际机场：车程 35 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 30 分钟 

 

2. 上海证大美爵大酒店       ☆☆☆☆☆                                            地址：上海浦东新区迎春路 1199 号 

上海证大丽笙酒店位于充满活力的上海浦东，地理位置优越，交通便捷，是距离上海新国际博览中心最近的酒店。

上海证大丽笙酒店以精致简约的现代派风格诠释时尚与优雅的新定义。从对色彩使用的大胆把握，到悉心选配的

各种内部装饰均令人赏心悦目。浓厚的艺术色彩从大堂开始一直伴随您至酒店的每个角落，而酒店内陈列的各种

现代艺术作品更起到画龙点睛的作用。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 12 分钟 

距离浦东国际机场：车程 30 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 40 分钟 

  

3. 上海大华皇冠锦绣假日酒店  ☆☆☆☆☆                                             地址：上海浦东新区锦尊路 399 号                                                                                        

酒店位于浦东新区锦尊路 399号，距离新国际博览中心驾车 11分钟，距离东方体育中心驾车 17分钟，上海浦东国

际机场驾车 30分钟、虹桥机场及火车站驾车 38分钟、距离上海迪士尼驾车 20分钟，距离人民广场驾车 30分钟。

您可搭乘酒店附近的地铁 7 号和 13 号线，抵达上海各大知名景点。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 17 分钟 

距离浦东国际机场：车程 33 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 36 分钟 

 

 

4. 上海浦东绿地假日酒店      ☆☆☆☆☆                                            地址：上海浦东新区秀沿路 1088 号 

上海浦东绿地假日酒店选址于浦东新区康桥半岛国际社区,毗邻国际会展中心,康桥工业园区,张江高科技园区和上

海迪士尼度假区,每日有免费穿梭巴士往返于酒店与上海迪士尼度假区。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 22 分钟 

距离浦东国际机场：车程 29 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 43 分钟 

 

 

5. 陆家嘴明城酒店（上海新国际博览中心店）☆☆☆☆                                 地址：上海浦东新区龙阳路 1668 号 

上海陆家嘴明城酒店位于龙阳路沪南路交界处，龙阳路地铁 2号、7号、16号线以及磁悬浮信步可达，与新国际博

览中心约 3 分钟车程，酒店周边隶属于综合商业区，综合购物广场及大型超市等设施一应俱全。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 5 分钟 

距离浦东国际机场：车程 31 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 49 分钟 

 

 

6. 曼居酒店上海新国际博览中心店    ☆☆☆☆                                      地址：上海 浦东新区罗山路 1609 号 

酒店位于上海市浦东新区罗山路，地理位置优越，出行便利。酒店毗邻上海内环高架，紧邻大拇指广场，距离上

海市中心 9 公里左右。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 14 分钟  

距离浦东国际机场：车程 27 分钟  

距离虹桥国际机场：车程 40 分钟 
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7. 上海万信福朋喜来登酒店          ☆☆☆☆                                       地址：上海浦东新区秀沿路 1668 号 

酒店坐落于上海浦东新区秀沿路，距离地铁 11 号线秀沿路站约 300 米，乘坐地铁两站可轻松到达迪士尼乐园、四

站到达新国际博览中心。酒店周边建有万达购物中心、野生动物园、红星美凯龙、宜家家居、康桥工业园区、张

江高科技园区等商业区域，出行便利。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 15 分钟 

距离浦东国际机场：车程 27 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 41 分钟 

 

 

8. 上海舜地三和园酒店（新国际博览中心北蔡地铁站店）   ☆☆☆                      地址：上海浦东新区成山路 2599 弄 

酒店位于浦东新区北蔡地区——成山路，紧邻上海新国际博览中心。酒店出行交通便捷，提供免费短驳班车去往

新国际博览中心（详情请咨询商家），步行可到地铁 13 号线（北蔡站 3 号出口），周边娱乐购物配套设施齐全，

（巴黎春天成山店、乐购以及 51 生活休闲广场），约 20 分钟车程即可到达上海迪士尼度假区。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 20 分钟 

距离浦东国际机场：车程 32 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 38 分钟 

 

 

9．上海全季酒店杨高南路店   ☆☆☆                                               地址：上海浦东新区成山路 1139 号 

全季上海世博杨高南路酒店位于浦东新区成山路 1139 号（世博商圈），临近地铁 13 号线华鹏路站 3 号口 500M；

南面距离浦东世博园区 2.5km，紧邻上海世博展览馆、上海世博中心、梅赛德斯奔驰-文化中心、中国馆、巧克

力公园；北邻东方明珠、外滩、南京路步行街等著名景点，地铁换乘可达。距离上海新国际博览中心约 15 分钟

车程。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 20 分钟 

距离浦东国际机场：车程 30 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 50 分钟 

 

10. 薪米国际酒店(上海浦东国际机场乐园度假区店）  ☆☆☆                        地址：上海浦东新区高科东路 1832 号 

薪米国际酒店(上海浦东国际机场乐园度假区店)位于浦东新区高科东路，东邻浦东国际机场，西邻张江高科技园区、

上海新国际博览中心，离上海迪士尼度假区约 8 公里。酒店临近地铁 2 号线，门口公交有：浦东 17 路、991、993、

611、施崂专线等，可方便前往南京路步行街、陆家嘴外滩、上海新国际博览中心以及川沙镇。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 15 分钟 

距离浦东国际机场：车程 24 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 51 分钟 

 

 

11. 宜必思(上海联洋店)                                                            地址：上海浦东新区芳甸路 200 号 

宜必思（上海联洋店）是雅高酒店管理集团旗下的一家国际品牌连锁酒店。酒店座落在上海浦东新区新国际博览

中心区域，邻近上海世纪公园、张江高科技开发区、新国际博览中心、陆家嘴、金桥工业园，驾车前往上海迪士

尼乐园也仅需 30 分钟左右车程。 

距离上海新国际博览中心：免费班车 13 分钟 

距离浦东国际机场：车程 40 分钟 

距离虹桥国际机场：车程 1 小时 
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酒店名单及价格 

须预付房费的酒店： 

星级 酒店名称 房型 每晚价格（元） 早餐 宽带上网 到展馆距离 

5* 上海浦东嘉里大酒店 

单人房 1980 一份 

免费宽带 步行 5 分钟 

双人房 2100 两份 

5* 上海证大美爵酒店 

单人间 850 一份 

免费宽带 免费班车 12 分钟 

双人间 850 两份 

5* 
上海大华皇冠锦绣假日

酒店 

单人间 750 一份 

免费宽带 免费班车 17 分钟 

双人间 780 两份 

5* 上海浦东绿地假日酒店 

单人间 550 一份 

免费宽带 免费班车 22 分钟 

双人间 550 两份 

4* 
陆家嘴明城酒店（上海新

国际博览中心店） 

单人间 750 一份 

免费宽带 免费班车 5 分钟 

双人间 850 两份 

4* 
曼居酒店上海新国际 

博览中心店 

单人间 500 一份 

免费宽带 免费班车 14 分钟 

双人间 500 两份 

4* 
上海万信福朋喜来登酒

店 

单人间 550 一份 

免费宽带 免费班车 15 分钟 

双人间 550 两份 

3* 

上海舜地三和园酒店（新

国际博览中心北蔡地铁

站店） 

单人间 558 一份 

免费宽带 免费班车 20 分钟 

双人间 558 两份 

3* 
全季酒店（上海世博杨高

南路店） 

单人间 498 一份 

免费宽带 免费班车 20 分钟 

双人间 498 两份 

3* 
薪米国际酒店(上海浦东

国际机场乐园度假区店） 

单人间 358 一份 

免费宽带 免费班车 15 分钟 

双人间 358 两份 

经济型 
宜必思酒店(上海联洋

店) 

单人间 498 一份 

免费宽带 免费班车 13 分钟 

双人间 498 两份 

 

注意： 
 请在 2024 年 6 月 1 日前预订房间，过后的房价和房间将视酒店情况而定。 

 以上酒店费用必须预付，请在 2024 年 6 月 1 日前结清所有的房费。 

 如需取消已订房间：请在 2024 年 6 月 1 日前通知我司，否则酒店将收取一晚的住宿费用。其中浦东嘉里大酒店订房确认后，
过了截止日期不得缩短行程以及取消。如果任何缩短行程或者取消，房费不做退款处理。 

 未入住：如果未入住已经确认的酒店房间，将收取一晚的住宿费用。其中浦东嘉里大酒店收取全部房费。 
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酒店预定表 

                         *联络人： □ 先生  □ 女士 

 *公司/机构名称:  

                *入住客人姓名： 

 

1_____________________ 2_____________________   

 

3____________________  4_____________________  

*酒店信息 

□浦东嘉里酒店 

□上海证大美爵酒店 

□陆家嘴明城酒店(上海新国际博览中心店) 

□上海大华皇冠锦绣假日酒店 

□上海浦东绿地假日酒店 

□曼居酒店上海新国际博览中心店 

□上海万信福朋喜来登酒店 

□上海舜地三和园酒店(新国际博览中心北蔡地铁站店) 

□全季酒店(上海世博杨高南路店) 

□薪米国际酒店(上海浦东国际机场乐园度假区店） 

□宜必思酒店(上海联洋店) 

*房型:  

*房价:  

*早餐: □ 一份             □ 两份 

*入住日期:  

*退房日期:  

*备注：如用外卡信用卡支付，加收 3%的银行手续费 

 

请先仔细阅读酒店信息及注意事项，带*是必填项 . 

慕尼黑展览（上海）有限公司 

上海市浦东新区世纪大道1788-1800号， 

陆家嘴金控广场T1塔楼11层，200122 

电话：+86-21-2020 5500 

传真：+86-21-2020 5688 

电邮：shine.gao@mm-sh.com 

联系人：高 欣 女士 / ext. 881 

* 联 系 人 :                   

* 电 子 邮 箱 :  

* 电 话 :  

* 传 真 :   

公 司 / 机 构 ：  

地 址 :  

展 位 号 . :  

* 签 名 : _ _ _ _ _     日 期 :  _ _ _ _ _ _ _ _  
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FFOORRMM  2200  HHOOTTEELL  RREESSEERRVVAATTIIOONN  
DEADLINE: 1 JUNE 2024  

Introduction of Official Hotels 

1. Kerry Hotel Pudong, Shanghai              ☆☆☆☆☆                           No. 1388 Hua Mu Road, Pudong  

The opening of the hotel on 18th February 2011 marks the debut of Shangri-La Hotels and Resorts' newest 

five-star hotel brand: Kerry Hotels. 

Flowing seamlessly within the new Kerry Parkside complex, integrating the hotel with an office tower, 

serviced residences and lifestyle retail mall, Kerry Hotel Pudong, Shanghai is located in the heart of Pudong, 

opposite Century Park, the largest eco-park in Shanghai, and directly connected to the Shanghai New 

International Expo Center (SNIEC). 

It only takes a 5 minutes walk to Shanghai New International Expo Center. 

There is 35 minutes drive to Pudong International Airport and 30 minutes drive to Hongqiao Airport. 

 

 

2. Grand Mercure Hotel Pudong Century Park   ☆☆☆☆☆                           No. 1199 Yingchun Road,Pudong 

The grand mercue Hotel Pudong Century Park (Zhengda Lisheng Jiudian) is located in the heart of Pudong - site 

of Shanghai's newest buildings and its financial heart-near the Shanghai New International Expo Center.  

It only takes 12 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 30 mins drive to Pudong International Airport and a 40 mins drive to Hongqiao Airport. 

 

 

 

3. Crowne Plaza Shanghai Jinxiu             ☆☆☆☆☆                              No. 399 Jinzun Road, Pudong 

Set along Jinzun Road in Pudong, the hotel is 5 kilometers from Pudong SNIEC,7 kilometers from Oriental Sports 

Center, 6 kilometers from Pudong International Airport,35 kilometers from Hongqiao Railway Station& 

International Airport, 20 kilometers from Shanghai Disney, while landmark People's Square is just 9 kilometers 

away. The hotel is close to metro line 7&13 Station, allowing guests easy travel throughout Shanghai. 

It only takes 17 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 33 minute drive to Pudong International Airport and a 36 minute drive to Hongqiao Airport. 

 

 

4. Holiday Inn Shanghai Pudong Kangqiao, an IHG hotel    ☆☆☆☆☆              No. 1088 Xiuyan Road, Pudong 

The Shanghai Pudong Greenland Holiday Hotel is located in the Kangqiao Peninsula International Community of 
Pudong New Area, adjacent to the International Convention and Exhibition Center, Kangqiao Industrial Park, 
Zhangjiang High tech Park, and Shanghai Disney Resort. There are free shuttle buses between the hotel and 
Shanghai Disney Resort every day. 

It only takes 22 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 29 minute drive to Pudong International Airport and a 43 minute drive to Hongqiao Airport. 

 

5. LJZ Supreme Tower Hotel                 ☆☆☆☆                            No.1668 Longyang Road, Pudong  

The Mingcheng Hotel in Lujiazui, Shanghai is located at the intersection of Longyang Road and Hunan Road. It is 

accessible by subway lines 2, 7, and 16 on Longyang Road, as well as by maglev walking. It is about a 3-minute 

drive from the New International Expo Center. The hotel is surrounded by a comprehensive commercial area, 

with comprehensive shopping plazas, large supermarkets, and other facilities. 

It only takes 5 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 31 minute drive to Pudong International Airport and a 49 minute drive to Hongqiao Airport. 

 

6. New Century Manju Hotel @SNIEC        ☆☆☆☆                              No.1609 Luoshan Road, Pudong 

Hotel stands as a landmark in the heart of Pudong, facing the celebrated 140 million square metre Century Park. 

24-hour free WiFi coverage in the entire hotel and Ipod dock in every guest room, gym and five dining and 

entertainment outlets.                                                                              

It only takes 14 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is 27 minute drive to Pudong International Airport and a 40 minute drive to Hongqiao Airport. 
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7. Four Points by Sheraton Shanghai, Kangqiao      ☆☆☆☆                       No.1668 Xiuyan Road, Pudong 

The hotel is located on Xiuyan Road in Pudong New Area, Shanghai, about 300 meters away from Xiuyan Road 

Station on Metro Line 11. It is easy to reach Disneyland by taking two subway stops and the New International 

Expo Center by taking four subway stops. 

The hotel is surrounded by commercial areas such as Wanda Shopping Center, Wildlife Park, Red Star Macalline, 

IKEA, Kangqiao Industrial Park, Zhangjiang High tech Park, etc., making travel convenient. 

It only takes 15minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 27 minute drive to Pudong International Airport and a 41 minute drive to Hongqiao Airport. 

 

8. Shanghai New International Expo Center - Sanheyuan      ☆☆☆         Lane 2599, Chengshan Road, Pudong 

The hotel is located on Chengshan Road in the Beicai area of Pudong New Area, adjacent to the Shanghai New 

International Expo Center. The hotel has convenient transportation. It provides free shuttle buses to the New 

International Expo Center (please consult the merchants for details). You can walk to Metro Line 13 (Exit 3 of 

Beicai Station). The surrounding entertainment and shopping facilities are complete (Paris Spring Chengshan 

Store, TESCO Group and 51 Life and Leisure Plaza). It takes about 20 minutes to reach Shanghai Disney Resort.  

It only takes 20 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 32 minute drive to Pudong International Airport and a 38 minute drive to Hongqiao Airport. 

 

9. Ji Hotel (Shanghai World Expo Yanggao South Road)       ☆☆☆         No. 1139 Chengshan Road, Pudong 

The Ji Hotel (Shanghai World Expo Yanggao South Road) provides a great place for travelers to relax after a busy 

day. The Ji Hotel (Shanghai World Expo Yanggao South Road) offers a pleasant stay in Shanghai for those 

traveling for business or leisure. 

It only takes 20 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 30 minute drive to Pudong International Airport and a 50 minute drive to Hongqiao Airport. 

 

 

10. Xinmi International Hotel (Shanghai Pudong International Airport Park Resort)     ☆☆☆   

No.1832 Gaoke East Road, Pudong 

The Xinmi International Hotel (Shanghai Pudong International Airport Park Resort) is located on Gaoke East 

Road in Pudong New Area, adjacent to Pudong International Airport to the east, Zhangjiang High tech Park to 

the west, and Shanghai New International Expo Center. It is approximately 8 kilometers away from Shanghai 

Disney Resort. The hotel is close to Metro Line 2. There are buses at the entrance: Pudong 17, 991, 993, 611, 

Shilao Line, etc. It is convenient to go to Nanjing Road Walkway, Lujiazui Bund, Shanghai New International 

Expo Center and Chuansha Town. 

It only takes 15 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 24 minute drive to Pudong International Airport and a 51 minute drive to Hongqiao Airport. 

 

11. IBIS Lianyang                                                                No. 200 FanDian Road, Pudong 

The Ibis Hotel (Shanghai Lianyang) is a great choice for guests looking for accommodation in Shanghai, having 

been recently renovated in 2016. When guests have some time on their hands they can make use of the onsite 

facilities. For guests traveling on business, this hotel is consistently one of the most popular choices.  

It only takes 13 minutes to Shanghai New International Expo Center here by free shuttle bus. 

There is a 40 minute drive to Pudong International Airport and a 60 minute drive to Hongqiao Airport. 
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OFFICIAL HOTEL RATES 

Pre-payment required hotels: 

Star Name of Hotel Room Type Unit Price(RMB) 
Breakfast/ 

Internet 

Distance to 

SNIEC 

5* Kerry Pudong 
Single room 1980 One/free 

5 mins on foot 
double room 2100 Two/free 

5* 
Grand Mercure Hotel Pudong 

Century Park 

Single room 850 One/free  12 mins by free 

shuttle bus Double room 850 Two/free 

5* 
Crowne Plaza Shanghai 

Jinxiu 

Single room 750 One/free  17 mins by free 

shuttle bus Double room 780 Two/free 

5* 
Holiday Inn Shanghai 

Pudong Kangqiao 

Single room 550 One/free 22 mins by free 

shuttle bus double room 550 Two/free 

4* LJZ Supreme Tower Hotel 
Single room 750 One/free  5 mins by free 

shuttle bus Double room 850 Two/free 

4* 
New Century Manju Hotel 

@SNIEC 

Single room 500 One/free 14 mins by free 

shuttle bus double room 500 Two/free 

4* 
Four Points by Sheraton 

Shanghai, Kangqiao 

Single room 550 One/free 15 mins by free 

shuttle bus double room 550 Two/free 

3* 
Shanghai New International 

Expo Center - Sanheyuan 

Single room 558 One/free 20 mins by free 

shuttle bus Double room 558 Two/free 

3* 
Ji Hotel (Shanghai World 

Expo Yanggao South Road) 

Single room 498 One/free 20 mins by free 

shuttle bus Double room 498 Two/free 

3* 

Xinmi International Hotel 

(Shanghai Pudong 

International Airport Park 

Resort) 

Single room 358 One/free 
15 mins by free 

shuttle bus 
Double room 358 Two/free 

Economic 

hotel 
IBIS Lianyang 

Single room 498 One/free  13 mins by free 

shuttle bus Double room 498 Two/free 

 

Notes to book the above hotels: 

 Booking deadline is 1 June 2024. Rooms will be subjected to availability after the deadline. 

 All the above hotel payment must be made on or before 1 June 2024. 

 Cancellation policy: any cancellation must be informed 14 days in advance otherwise one night room charge has to be 

applied. Kerry Pudong, any shorten stay or cancellation after deadline, it will be non refundable. 

 In case of failure to show up, a one-night room fee will be charged as penalty. Any balance will be refunded one week after 

the fair. Kerry Pudong will charge the full payment. 
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Hotel Booking Form 

*Title: □ Mr.  □ Ms.  □ Mrs.  Others____________________ 

*Company Name:  

*Guest Name: 
Surname:   ______________________________________ 

First Name:  ______________________________________ 

*Hotel information 

□Kerry Hotel Pudong Shanghai 

□Grand Mercure Hotel Pudong Century Park 

□Crowne Plaza Shanghai Jinxiu 

□LJZ Supreme Tower Hotel 

□Holiday Inn Shanghai Pudong Kangqiao, an IHG hotel 

□New Century Manju Hotel @SNIEC 

□Four Points by Sheraton Shanghai, Kangqiao 

□Shanghai New International Expo Center - Sanheyuan 

□Ji Hotel (Shanghai World Expo Yanggao South Road) 

□Xinmi International Hotel (Shanghai Pudong International Airport 

Park Resort) 

□IBIS Lianyang 

*Room Type:  

*Daily Room Rate (RMB):  

*Breakfast: □ One             □ Two 

*Arrival Date:  

*Departure Date:  

*Please note paid by credit card is subject to 5.2% admin fee. 

 

Please read the hotel information and notice carefully when fill in this reservation form.* is compulsory fields. 

Please return form to: 
 

Messe Muenchen Shanghai Co., Ltd. 

11F, Tower 1, LJZ Financial Holdings Plaza,  
1788-1800 Century Avenue, Pudong New Area, Shanghai 

200122/ P.R.China 

Tel.:  +86 (0)21 2020 5500 
Fax:  +86 (0)21 2020 5688 
Email: shine.gao@mm-sh.com 
 

Contact Person: Ms. Shine Gao / ext. 881 

*Contact Person:                  

*Title:  

*Email: 

*Tel: 

    Country Code – Area Code – Tel No. 

*Fax:  

    Country Code – Area Code – Fax No. 

Company: 

Address: 

Booth No.: 

*Signature:___________________ Date: ____________ 
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